




 ADDRESS BEACH RESORT
Unwind in our signature The Spa at Address, the highest Spa in Dubai, where we 
offer you a sanctuary away from the stresses of the outside world. A heaven situated 
on level 75 offering unparalleled panoramic views of the ocean from all treatment 
rooms, The Spa offers guests avant-garde wellness experiences. Our team of highly 
qualified therapists will curate a personalised wellness journey for you with our range 
of exclusive nature-inspired products. Guests can enjoy their treatments across our 9 
treatment rooms, including a luxury Couple’s Suite and our relaxation area featuring a 
steam room and a sauna. 

منتجع شاطئ العنوان
عن  بعيداً  هادئاً  ملاذاً  لك  نقدّم  حيث  دبي،  في  سبا  أفخم  العنوان،  في  الممّيز  سبا  ذي  في  استرخِ 

ضغوط العالم الخارجي. يقع المنتجع الصحي في الطابق 75 ويوفر إطلالات بانوراميه لا مثيل لها على 

تجارب صحّية عصرية واستثنائية لضيوفه.  بتقديم  يتفرّد ذي سبا  المعالجة.  المحيط من جميع غرف 

للعناية  مخصصة  استثنائية  رحلة  في  عالية،  كفاءة  ذوي  معالجين  يضمّ  الذي  فريقنا  سيصطحبك 

بعافيتك مع مجموعة من منتجاتنا الحصرية المستوحاة من الطبيعة والمنتقاة بعناية. يمكن

للنزلاء الاستمتاع بعلاجاتهم في غرف العلاج التسع، بما في ذلك جناح الأزواج الفاخر ومنطقة الاسترخاء 

التي تضم غرفة بخار وساونا.



REJUVENATING IMMERSIVE RELAXING INDULGENT

جمال خلاب استجمامٌ لا يوصفاسترخاءٌ مثاليّ تجربة غامرة





THE SPA AT ADDRESS BEACH RESORT
An oasis of calm, The Spa at Address Beach Resort restores the delicate balance 
between body and mind through a blend of rejuvenating treatments, world-class 

facilities and stunning views of the scenic locale.
Every experience is designed to produce wellness, each in its own way. With traditional 
treatments from across the globe and pure elements from the abundance of Mother 

Nature, your body, mind and soul will know the true meaning of peace.
Together with the state-of-the-art Fitness Centre, Address Beach Resort presents a 

health and wellness proposition in its own signature style.

Exclusive treatments for women          Exclusive treatments for men

Suitable for pregnant women, 12 weeks onwards

ذي سبا في منتجع شاطئ العنوان
يُعدّ ذي سبا في منتجع الشاطئ العنوان ، وهو واحة من الهدوء، بمثابة ملاذ هادئ يعيد التوازن الدقيق 

بين الجسم والعقل من خلال مزيج من علاجات تجديد الشباب والمرافق عالمية الطراز والإطلالات الخلّابة 

على المشاهد المحليّة الساحرة.

يتم تصميم كل تجربة بحيث توفّر الرفاهية بطريقتها الخاصة. فمن خلال العلاجات التقليدية المستقاة 

من جميع أنحاء العالم والعناصر الخالصة من كرَم الطبيعة، سيعرف جسمك وعقلك وروحك المعنى 

الحقيقي للسلام.

يقدّم منتجع الشاطئ العنوان، إلى جانب مركز اللياقة البدنيّة المتطور، عرضاً مثالياً للصحة والرفاهية 

بأسلوبه الخاص المميّز.

 علاجات متميزة للنساء             علاجات متميزة للرجال

مناسب للسيدات الحوامل )بدءاً من الأسبوع 12 من الحمل(



SIGNATURE SPA JOURNEY
Travel through various stages of bliss as you cleanse your body and mind with our 

signature rituals.

رحلة المنتجع الصحي المميزة
خلال  من  وعقلك  جسدك  تنظف  وأنت  السعادة  بمنتهى  التمتّع  من  مختلفة  مراحل  لخوض  ندعوك 

طقوسنا المميزة.



90 دقيقة - ٩٥٠ د.إ طقوس النوم المميزة	

تمتع بحالة نوم رائعة مع هذه الطقوس المصممة بشكل فريد من الزيوت الأساسية مع نجيل الهند، 

والبابونج، وخشب الصندل، وتطهير القدم الدافئ واستنشاق الرذاذ، جنبًا إلى جنب مع تقنيات التنفس 

التي تستخدم لمعالجة الأرق والتعب اليومي. تعمل زيوت الجسم التي تساعد على الاسترخاء 

العميق والكريمات المغذية مع تدليك الجسم بالكامل بشكل فريد على استعادة الجهاز المناعي 

وإعدادك لقضاء ليلة هادئة.

١٥٠/120 دقيقة - ١،٥٠٠/١،٢٠٠ د.إ علاج الزهور والعود	

تُتيح لك تجربة العلاج المتميز إنعاش وتجديد نشاط الجسم والعقل بالكامل. تبدأ تجربتك بتلميع 

كامل للجسم، ثم الالتفاف في  غلاف الجسم المرطب المغذى بالورد. ينتهي العلاج بتدليك مغذي 

للوجه و الجسم. 

٩٠/٦٠ دقيقة - ١،٠٣٠/٧٥٠ د.إ علاج الكوالجين ثلاثي الأبعاد	

علاج الكوالجين ثالثي الأبعاد 90/60 دقيقة علاج لإعادة التشكيل والشد باستخدام ثالثة أنواع من 

الكوالجين بأوزان جزيئية مختلفة (مرتفعة، ومتوسطة، ومنخفضة)، حيث يعمل على نحت وتحديد 

محيط الوجه وتحسين كثافة ًّ  مدهشًا في تجديد وشدّ  البشرة والحفاظ على الرطوبة. يقدم هذا 

العالج المبتكر للوجه مفعوال البشرة، كما يزيد من نعومتها ونضارتها.

SIGNATURE SLEEP RITUAL	 90 MINUTES - 950 AED

Ease into a sublime state of sleep with this uniquely designed ritual.  Essential oils with 
vetiver, chamomile, sandalwood, a warming foot cleanse and mist inhalation, combined with 
breathing techniques, are created to address insomnia and daily fatigue. Deep relax body  
oils,  and  nourishing  creams  with  a  uniquely  crafted  full  body  massage  restore  the  
immune  system  and prepare you for a peaceful night.

ROSE & OUD ESCAPE	 120/180 MINUTES - 1,200/1,500 AED

This bliss journey experience promises total body and mind rejuvenation. Your experience 
begins with a full body polish, followed by a rose nourishing wrap. The treatment is 
finished with mini facial and nourishing body massage.

THE 3D COLLAGEN SHOCK	 60/90 MINUTES - 785 AED/1,030 AED

Remodeling and firming treatment with three types of collagen of different molecular 
weights (high, medium, and low), that sculpts and defines facial contour, improves skin 
density and preserves moisture. This innovative facial provides an outstanding lifting and 
firming effect for incredibly supple and plump skin.



تجربة العناية بالوجه
وتغذيها  بعمق  البشرة  تنظف  التي  الوجه  والحيوية مع علاجات  والصحة  الشباب  لمحة  بإستعادة  قم 

وتبعد عنك علامات التقدم في العُمر.

FACIAL TREATMENTS
Recapture the aura of youthfulness and vibrant health with facial treatments that deep 

cleanse, nourish, and keep the signs of ageing at bay.



90 دقيقة - ٩٥٠ د.إ شد الوجه بالموجات فوق الصوتية	

اكشف عن بشرة أكثر امتلاءً ونضارة وشباباً مع هذا العلاج المكثف المتميز. باستخدام مواد 

طبيعية فعالة يتم تخزينها بشكل آمن في الطبقة العميقة من الجلد بمساعدة ترددات الموجات 

فوق الصوتية. يتم تقوية الجلد إلى أقصى حد من الداخل.

١٢٠ دقيقة - ١،٢٠٠ د.إ العلاج الحيوي المتقدم للوجه	

تدليك حيوي مع كمادات أعشاب حيوية تدعم القدرة الطبيعية للبشرة على التنظيم الذاتي مع 

 التنظيف العميق بكؤوس الحجامة والمكونات الطبيعية الفعالة.

60 دقيقة - ٧٥٠ د.إ علاج إنعاش الوجه للرجال  	

تدليك وجه قوي وطبيعي وفعال يحفز الجهاز اللمفاوي بتنظيف عميق باستخدام مكونات نشطة 

وماسك مكثف وتدليك للوجه مع قوة طبيعية عالية التقنية.

SUPREME ULTRASONIC FACIAL LIFT  	 90 MINUTES - 950 AED

Reveal plumper, fresher and youthful skin with this premium intensive treatment. Using 
natural, active substances, safely deposited in the deeper layer of skin with the help of 
ultrasonic frequencies. The skin is strengthened to maximum from deep within.

ADVANCED BIO LIFTING FACIAL 	 120 MINUTES - 1,200 AED

A truly unique beauty treatment beginning with a diagnostic of your skin, a biodynamic  
lifting massage with bioenergetic herbal compresses that supports the natural ability of 
the skin to selfregulate. Deep cleansing with cupping glasses and active natural ingredients 
make this treatment highly effective with visible results.

EXPRESS POWER LIFT FACIAL FOR MEN	 60 MINUTES - 750 AED

Powerful, natural and effective facial, stimulating the lymphatic system with a deep 
cleansing using active ingredients, intensive mask and facial massage. A natural high-tech 
power for the well-groomed man of today.



INTENSIVE PURIFYING FACIAL	 60/90 MINUTES - 750/950 AED

Unveil a visibly fresh skin with a deeply purifying facial treatment. Using active ingredients, 
skin blockages are released and sebum production normalised with a natural glow, followed 
by a unique peeling that completely hydrates skin for a balanced complexion. 

CELLULAR RECREATION FACIAL	 90 MINUTES - 950 AED

Indulge in a deeply relaxing pampering session with a natural facial treatment tailored to your 
skin needs. Using active ingredients, purely organic products and intensive techniques that 
reveal healthy and radiant looking skin.

ADD-ON

CUSTOMIZED FACE MASK	 15 MINUTES - 110 AED

Enhance your Spa journey with customized face mask to calm, hydrate and balance your skin.

ADD-ON

THE SPA FACE MASSAGE	 15 /30/60 MINUTES - 110/350/750 AED

This unique massage includes a combination of lymphatic and anti aging techniques on 
the face, neck and head. It’s a gentle massage that’s great for those looking for a way to 
rejuvenate their skin.

ADD-ON

BODY AROMA-SALT SCRUB	 30/60 MINUTES - 350/680 AED

Rejuvenate the lymphatic system and promote tissue metabolism. A detoxifying full-body 
scrub with osmotic and cleansing effect to replenish your skin.

٩٠/٦٠ دقيقة - ٩٥٠/٧٥٠ د.إ  تنقية مكثّفة للوجه  	

معالجة تنقية عميقة للوجه باستخدام المكونات النشطة، يتم التخلص من انسداد الجلد وتطبيع 

إفراز الدهون مع توهج طبيعي، يليه تقشير فريد يعمل على ترطيب البشرة تمامًا للحصول على 

بشرة متوازنة.

٩0 دقيقة - ٩٥٠ د.إ علاج الوجه الخلوي 	

انغمس في جلسة تدليل مريحة بعمق مع علاج طبيعي للوجه مصمم لاحتياجات بشرتك. باستخدام 

المكونات النشطة والمنتجات العضوية البحتة والتقنيات المكثفة التي تكشف عن بشرة صحية 

ومشرقة.

الإضافات

15 دقيقة - ١١٠ د.إ قناع الوجه    	

عزز رحلتك في المنتجع الصحي باستخدام قناع الوجه المخصص لتهدئة بشرتك وترطيبها وتوازنها.

الإضافات

٦٠/٣٠/١٥ دقيقة - ٧٥٠/٣٥٠/١١٠ د.إ تدليك الوجه	

يتضمن هذا التدليك الفريد مجموعة من التقنيات اللمفاوية ومكافحة الشيخوخة على الوجه 
والرقبة والرأس. إنه تدليك لطيف رائع لأولئك الذين يبحثون عن طريقة لتجديد بشرتهم.

الإضافات

٦٠/٣٠ دقيقة - ٦٨٠/٣٥٠ د.إ مقشر للجسم برائحة الملح	

تجديد الجهاز اللمفاوي وتعزيز استقلاب الأنسجة. مقشر لكامل الجسم لإزالة السموم مع تأثير 

اسموزي ومنظف لتجديد بشرتك.



علاجات الجسم
دع جمالك الداخلي ينعكس على مظهرك الخارجي مع علاجات الجسم التي تعيد إلى بشرتك تألقها 

وبريقها، وتُشكل محيط الجسم بأساليب مبتكرة للتخسيس.

BODY ESSENCES
Bring your beauty to the surface with body treatments that put the glow and radiance 

back into your skin, hydrate, detoxify and firm.



90/٦٠ دقيقة - ١،٢٠٠/٩٩٠ د.إ علاج شد الجسم المثالي المخصّص 	

أفخم تجربة لمكافحة آثار تقدم السن. مع المقشّر الطبيعي الملمّع، يمكن تقشير البشرة 

وتنظيفها بعمق والاسترخاء في غلاف الجسم المرطب  لتنعيم الجسم والإنعاش باستخدام 

مستحضر مرطب.

90/60 دقيقة - 950/750 د.إ تجديد النشاط والحيوية 	

يعمل علاجنا المنعش للجسم على تبريد وتهدئة وترطيب البشرة بعد التعرض للشمس.

١٢٠/٩٠ دقيقة - ١،٢٠٠/٩٩٠ د.إ علاج إزالة السموم من الجسم 	

غلاف الجسم مصمم خصيصًا لرفع درجة الحرارة بشكل مريح وتحفيز التعرق للمساعدة في تسريع 

عملية التخلص من السموم وتحسين الدورة الدموية. تقشير البشرة يليه لف الجسم بفطريات 

جبال الألب مع تدليك زيت إزالة السموم من الجسم لتنقية وترطيب الجسم.

BODY LIFT AND SHAPE	 90/120 MINUTES - 990/1,200 AED

The lifting and shaping experience for the body. Skin exfoliation  followed by a moisturizing 
body wrap combined with tailored massage targeting areas of concern.

AFTER SUN BODY COOLER 	 60/90 MINUTES - 750/950 AED

Our Cooling body treatment cools down, calms and hydrates the of skin after the sun.

DETOXIFYING BODY TREATMENT  	 90/120 MINUTES - 990/1,200 AED

A body wrap specifically designed to comfortably raise the temperature and induce 
perspiration to help speed up the elimination of toxins and improve circulation. Skin 
exfoliation  followed by a body wrap of Alpine fungo combined with Detoxifying Body Oil 
massage to purify and hydrate the body.



٣0 دقيقة - ٤٥٠ د.إ طقوس الحمام	

تتميز بمزيج من العطور الشرقية والروائح العربية. تأخذك الخلاصات الخشبية الممزوجة بخشب 

الصندل إلى طقوس التطهير الحسية. تقشير وتهدئة البشرة.

٦0 دقيقة - ٧٥٠ د.إ حمام مزدوج للتخلص من السموم	

زخرفة حمضية فريدة وغنية تزيل سموم الجسم تمامًا وتنظف الروح، وتعزز الرفاهية والشعور 

بتحسن الصحة والحيوية. تعمل اللمسة اللطيفة والعميقة لتقنيات الحمام على تحفيز عملية 

التخلص الطبيعية من السموم في الجسم، مما يسمح للسموم الزائدة بالذوبان.

٩٠ دقيقة - ٩٥٠ د.إ حمام الأجداد البربرية	

تحية للصيدلية المغربية الشاملة، مع العطور المنعشة والتركيبات الطبيعية التي تجذب جميع 

الحواس وتنقل جوهر التراث المغربي. استمتع بتقاليد الأجداد التي تبدأ باستخدام الصابون الأسود 

المنقي، يليه تقشير الجسم بالكامل لإزالة السموم باستخدام قفاز التدليك ومقشر العسل.

BATHING HAMMAM RITUAL 	 30 MINUTES - 450 AED

An ancestral purification featuring a blend of Oriental fragrances and Arabian scents. 
Woody essences combined with sandalwood take you on a sensorial cleansing ritual. 
Exfoliate and soothe the skin.

DOUBLE DETOX HAMMAM  	 60 MINUTES - 750 AED

A unique and rich citrus embellishment that completely detoxes the body and cleanses 
the spirit, promoting well-being and a sense of improved health and vitality. The gentle 
yet deep-reaching touch of hammam techniques stimulates the body’s natural detox 
process, allowing excess toxins to melt away.

BERBER ANCESTRAL HAMMAM 	 90 MINUTES - 950 AED

A homage to the holistic Moroccan apothecary, with fresh fragrances and natural textures 
appealing to all the senses and conveying the very essence of Morocco’s heritage. Enjoy 
an ancestral tradition beginning with an application of purifying black soap, followed by 
a detoxifying full-body exfoliation with a Kessa massage glove and honey scrub. The mint 
Rasoul facial and hair cleansing completes the regenerating ritual.



MASSAGE
Let the healing touch of our expert therapists relieve, relax and revive muscles through 

traditional and new age approaches to wellness.

التدليك
انعم باللمسات العلاجية من معالجينا ذوي الخبرة والتي تعمل على تخفيف آلام العضلات واسترخائها 

وتنشيطها من خلال أساليب تقليدية وجديدة للتمتّع بالعافية.



١٢٠/٩٠/٦٠ دقيقة - ١،٢٠٠/٩٩٠/٧٥٠ د.إ التدليك المتميز  	

تدليك فريد من نوعه مفعّم بالحيوية، يعمل على المزج بين التقنيات القديمة والحديثة في طقوس 

مثالية  لتخفيف التوتر وتهدئة الروح والخروج من الروتين اليومي. يعزز الشعور بالراحة الداخلية.

60/90 دقيقة - ٩٩٠/٧٥٠ د.إ تدليك كامل الجسم بالزيت العطري  	

تدليك مهدئ يجمع بين التمدد اللطيف والضغط الإبري وضربات التدليك الناعمة لخلق شعور بالراحة 

العميقة.

60/90 دقيقة - ٩٩٠/٧٥٠ د.إ الاسترخاء العميق وتدليك الأنسجة العميقة	

تجربة تدليك مميزة ممزوجة بالأعشاب العضوية والزيوت العطرية المليئة بالطاقة. الجمع بين تقنيات 

التدليك للأنسجة العميقة والتدليك الرياضي، لإرخاء العضلات المجهدة.

60/90 دقيقة - ٩٩٠/٧٥٠ د.إ التدليك الجاف مع حركات التمدد	

استمتع بالنهج الحديث للتدليك التايلاندي، وهو تدليك متخصص خالي من الزيوت يتكون من 

ضغطات بطيئة وإيقاعية وتدليك نقاط الضغط الإبري وتمديدات على طول خطوط الطاقة في 

جسمك.

BESPOKE RITUAL | PERSONALIZED FULL BODY MASSAGE	 60/90/120 MINUTES - 750/990/1,200 AED

A complete tailor-made treatment to address your wellness needs. Whether it is to relax, 
re-energize or ease muscles, drift away on a cloud of serene bliss as our skilled therapist 
use techniques that give your mind and body time off from the stresses and strains of 
modern living.

BALINESE DREAMS | FULL BODY AROMA OIL MASSAGE 	 60/90 MINUTES - 750/990 AED

A calming massage, combining gentle stretching, acupressure and soft massage strokes to 
create a feeling of deep restfulness.

DEEP RELAX & RELEASE | DEEP TISSUE MASSAGE  	 60/90 MINUTES - 750/990 AED

A signature massage experience combined with organic herbal and power-packed 
aromatherapy oils. Combining deep tissue and sport massage techniques, to relax strained 
muscles and reduce inflammation. Suited for the real connoisseur, to relish in strong 
massage strokes with mobilizing passive stretching.

THAI FUSION | DRY MASSAGE WITH STRETCHING MOVEMENTS	 60/90 MINUTES - 750/990 AED

Relish in a modern approach of the cherished Thai Massage, a specialized oil-free massage 
consisting of slow, rhythmic compressions, acupressure point massage and stretches 
along your body’s energy lines.



60/90 دقيقة - ٩٩٠/٧٥٠ د.إ التدليك بالأحجار الساخنة    	

 يستخدم هذا العالج المخصص بالتدليك لمساعدتك على االسترخاء وتخفيف توتر العضلات. 

ويتضمن ذلك استخدام أحجار بركانية ملساء ومسخنة.

60/90 دقيقة - ٦٩٠/٤٥٥ د.إ التدليك الانعكاسي  	

علاج شامل يبعث على الاسترخاء العميق وتجديد النشاط ويتم إجراؤه على القدمين واليدين. يكمن 

الهدف من التدليك الانعكاسي في التخلص من أي انسدادات واستعادة التدفق الحر للطاقة والدورة 

الدموية إلى الجسم بأكمله. 

60/90 دقيقة - ٩٩٠/٧٥٠ د.إ التدليك الحسي المنعش بالشموع  	

يعتمد العلاج الحسي المنعش التراث المغربي المتمثل في تقوية الجسم واسترخاء الروح في 

الحرارة المهدئة لشموع بريق العنبر.

HOT STONE MASSAGE   	 60/90 MINUTES - 750/990 AED

This tailored massage therapy used to help you relax and ease muscle tension. It involves 
the use of smooth, heated volcanic stones.

REFLEXOLOGY   	 30/60 MINUTES - 455 /680 AED

Deeply relaxing and energizing holistic therapy performed on the feet and hands. The aim 
of reflexology is to release any blockages and restore the free flow of energy and blood 
circulation to the whole body.    

SENSORY AWAKENING CANDLE MASSAGE   	 60/90 MINUTES - 750/990 AED

The Sensory Awakening treatment draws on all the Moroccan wisdom of our 
ancestors to enhance the body and relax the spirit in the soothing heat of the Paillettes 
d’Ambre candle.



COUPLE’S TREATMENTS
Customise your couple’s spa experience. Spend time connecting with your loved one.

علاجات الأزواج
انعم باللمسات العلاجية من معالجينا ذوي الخبرة والتي تعمل على تخفيف آلام العضلات واسترخائها 

وتنشيطها من خلال أساليب تقليدية وجديدة للتمتّع بالعافية.



60/90 دقيقة - ١،٩٨٠/١،٥٠٠ د.إ الوقت الملائم لشخصين    	

دللوا بعضكما البعض بتدليكٍ كاملٍ للجسم، باستخدام مزيجٍ من الزيوت الأساسية والحركات 

المصممة خصيصاً لتحفيز الدورة الدموية وتعزيز الاسترخاء العميق واستعادة تدفق الطاقة في جميع 

دة للحيوية مثاليةً للوقت الذي يقضيه الشخصان  أنحاء الجسم. تُعد هذه التجربة المهدئة والمجدِّ

معاً.

90 دقيقة - ١،٩١٥ د.إ متعة الأزواج   	

استمتعوا بتجربة حميمة في المنتجع الصحي مع أحبائكم. يؤدي حوض الاستحمام البخاري إلى 

إضفاء الراحة على العقل والجسم والروح للأزواج الذين يودون قضاء مزيدٍ من الوقت معاً. استمتعوا 

بتجربةٍ عطرية تبعث على الاسترخاء في حمام الأزواج مع لمسات رومانسية وتدليك بالضغط الخفيف 

TIME FOR TWO      	 60/90 MINUTES - 1,500/1980 AED

Treat each other with a full body massage, which uses a blend of essential oils and 
purpose-designed movements to stimulate circulation, promote deep relaxation, 
and restore the flow of energy throughout the body. This wonderfully soothing and 
rejuvenating experience is ideal for together time.

COUPLE’S DELIGHT    	 90 MINUTES - 1,915 AED

Experience an intimate spa journey with your loved one. A languishing dip in a steamy tub 
will pamper mind, body and soul for couples wishing to spend more time together. Enjoy 
a relaxing aromatic soak in our couple’s bath with romantic touches followed by full body 
light-to-medium pressure massage using an oil of your choice.







CONTACT US

PO BOX 214042, JBR THE WALK, DUBAI, UAE  
T: +971 4 879 8896, F: +971 4 879 8889, THESPAATBEACHRESORT@ADDRESSHOTELS.COM

ADDRESSHOTELS.COM

JBR -  الممشى، ص ب: ٢١٤٠٤٢، دبي، الإمارات العربية المتحدة
   THESPAATBEACHRESORT@ADDRESSHOTELS.COM +ت 8896 879 4 971+ ،ف ٨٨٨٩ ٨٧٩ ٤ ٩٧١


